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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                              

03 Ekim 2013 tarihli yazısıdır.

Uzaylı ile Şerbetli 
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Dershaneden 
geçmek şart…

Yüzde 25 oranında 
enfeksiyon ciddi 

problemlerin habercisidir

Metin Atamer / Fizik Mühendisi

GÜNÜN HABERİ 

Hem nalına hem mıhına

4’TE

OKULDA BAŞARILI OLMAK İÇİN

4’TE

2’DE

4’TE

Önceki gün Milliyet gazetesinde Fehim 
Genç’in Bakırköy Belediye Başkanı Ateş 
Ünal Erzen’le yaptığı müthiş bir söyleşi 
yayınlandı. Çok ses getireceği belliydi, 
nitekim getirdi de…

Dün Radikal gazetesinde Eyüp Can, 
“Söyleşiyi okuduktan sonra kendimi uzaylı 
gibi hissettim. Belediyelerde her imara 
açılan arazi için başkana ayrılan resmi bir 
komisyon var da bizim mi haberimiz yok!” 
diyerek Ateş Ünal Erzen’e ateş püskürüyor, 
demek ki imara açtığın yerlerin bir 
rüşvet tarifesi vardı, demeye getiriyor!

Önce söyleşinin o bölümünü 
okuyalım:

Hemen hemen her gün gazetelerin 
manşetlerinde şu ifadeleri görmekteyiz. 
‘Dahiliye Nazırlığından bildirilmiştir, 9 
ayrı suç şebekesi eş zamanlı operasyonla 
çökertilmiş, örgüt mensupları 146 şüpheli 
yakalanmıştır.’ Bu gazete haberlerini yıl 
içinde toplayın, yakalanan şüphelilerin 
yıllık toplamı yaklaşık 5000 şaibeli suç 
makinesi etmekte. Bu kadar organize suç 
şebekeleri 1 günde meydana gelmedi. 
Kimin Dahiliye Nazırlığında bu şebekelerin 
organize olduğunu hiç düşündünüz mü? 
Bir saatte veya 1 günde bu çeteler, bu 
uyuşturucu baronları, ülkemiz içinde 
teşkilatlanamazlar. 

Bilgisayarlı dershaneler halkın büyük 
rağbetini kazandı. Şehrimizde lise 
iki ve son sınıfında 7 bin öğrenci var, 
bunun yarısı özel dershanelere gidiyor.

Şehrimizde 6 bine yakın dershane 
öğrencisi bulunuyor

Yetersiz, ezberci, çağın teknolojisine 
uymayan eğitim sistemi, öğrenciye 
özel dershaneye gitme gereği 
duyuruyor. 

10 Kişiden birinin hastanede 
enfeksiyon kapmasının Avrupa 
normlarını uygun olduğu, bu oranın 
yüzde 25 olmasının ciddi problemlerin 
varlığını gösterdiği belirtilirken, son 
zamanlarda değişik illerde hastane 
enfeksiyonundan kaynaklanan bebek 
ölümlerine Gaziantep’te rastlanmamış 
olmasını büyük bir şans olarak 
değerlendirildi.

Şehitkamil Belediye Başkanı Av. Umut Yılmaz, düzenlediği basın toplantısında 
5 Meclis Üyesi ile birlikte CHP’den istifa ettiklerini açıkladı. Yılmaz, ısrarlı 
sorulara rağmen AK Parti’ye geçip geçmeyeceği konusunda net konuşmadı

Bu karar vicdani ve sağduyulu 
bir muhasebenin ürünü

Yılmaz, ‘’Hiçbir siyasi 
çıkar, bu halka hizmet 
etme sorumluluğumuzun 
önüne geçemez. Hiçbir 
koltuk, halkın duasından, 

alın terinden, hayır duasından 
daha kıymetli değil. Bu karar; 
ani ya da duygusal bir tepki değil, 
uzun süredir devam eden bir 
sürecin sonunda yapılan, vicdani 
ve sağduyulu bir muhasebenin 
ürünü. Aylardır şahsıma ve aileme 
yöneltilen sistematik saldırılar, 
itibarsızlaştırma çabaları ve 
karakter suikastları karşısında 
artık susmam mümkün değil’’ 
dedi. 

Gaziantep 
Şehitkamil Belediye 
Başkanı Umut 
Yılmaz’ın partisinden 
istifa etmesinden 
sonra başkana tepki 
olarak CHP’li 3 
başkan yardımcısı 
istifa etti.

Başkanın
 istifasından sonra 
Belediye Başkan 
Yardımcıları, Umut 
Yılmaz’a tepki olarak 
görevlerinden istifa 
etti. Dün istifa eden 
Vakkas Acar’ın 
ardından, Arkın 
Bereketlioğlu ve Cihan 
Ekici de belediye 
başkan yardımcılığı 
görevinden istifa etti.

CHP’li üç 
başkan 
yardımcısı 
görevlerinden 
istifa etti Zorunlu göçler en çok

kadınların hayatına mal oluyor

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Gaziantep Şubesi, 2020 yılında 
yaklaşık 13,4 milyon bebek prematüre bebeğin 1 milyonu, erken 

doğumla ilgili komplikasyonlardan dolayı hayatını kaybettiğini açıkladı

Dünya Sağlık Günü 
dolayısıyla açıklama 
yapan Eş Başkan 
Serpil Dağdemir, 
‘’Toplumsal cinsiyet 
eşitliğini reddeden, 
çocuk yaşta evlilikler 
ve doğumların önüne 
geçmeyen iktidarın 
aşı karşıtlığına karşı 
kararlı bir duruş 
sergileyememesi 
ve bölgesel 
eşitsizliklerin 
önüne geçmemesi 
anne ve yenidoğan 
ölümlerindeki 
sorumluluğunu 
katlıyor’’ ifadelerini 
kullandı. 

Prim borçları üreticinin sırtında kambura dönüşmüş durumda

Doğru politikalar uygulanmazsa gıda arzı
güvenliği ciddi risklerle karşı karşıya kalacak

Gıda arz güvenliğimizin tehlike altında olduğunu vurgulayan Şahinbey Ziraat Odası Başkanı Ali Çolak, 
‘’Gençlerimizi tarımsal üretime yönlendirecek doğru politikalar uygulanmaz ve çiftçilik mesleğinin 

saygınlığı geri kazandırılmazsa, uzun vadede ülkemiz gıda arz güvenliği ciddi risklerle karşı karşıya kalacak. 
Unutulmayalım ki, tarım, bir ülkenin geleceği. Kırsalın canlılığı da tarımın sürdürülebilirliği ile mümkün’’ dedi. 

Gençleri tarıma kazandırmak 
ülkemizin geleceği için de 

büyük önem taşıyor
Tarımın, ülkemizin gıda güvenliği 

ve ekonomisi için vazgeçilmez bir 
sektör olduğuna dikkat çeken Çolak, 
‘’Gençlerimizi tarıma kazandırmak, sadece 
sektörün geleceği için değil, ülkemizin 
geleceği için de büyük önem taşıyor. 
Gençlerimizin tarımsal üretime katkı 
sağlaması için, devletimizin, özel sektörün 
ve tüm paydaşların desteği şarttır. Birlikte 
hareket edersek, tarım sektörümüzü 
güçlendirir, gençlerimize umut dolu 
bir gelecek sunarız. Gençlerimizi bu 
topraklara kazandırmazsak, yarınlarımızı 
besleyecek ne ekmeğimiz ne de 
umudumuz kalır’’ ifadelerini kullandı. 

Tarım ile teknolojiyi 
birleştiren yeni 

programlar geliştirilmeli
‘Gençleri tarıma kazandırmak için acil 

adımlar atmalıyız’ çağrısında bulunan 
Çolak, ‘’Gençlerin tarımsal arazi edinmesi 
kolaylaştırılmalı, 
düşük faizli krediler 
ve hibe destekleri 
artırılmalı. Tarımsal 
girişimcilik için özel 
fonlar oluşturulmalı. 
Kırsal bölgelerde 
altyapı, eğitim, sağlık 
ve sosyal imkânlar 
iyileştirilmeli, 
tarıma dayalı 
sanayi yatırımları 
desteklenmeli.” 
dedi. 4’TE

Emekliyi fitreye muhtaç hale getirdiler
Ramazan Bayramı’nın buruk içerisinde geçtiğini söyleyen 

Antep’teki emekliler, her güne zamlarla uyandıklarının 
altını çizdi, ‘Emeklileri fitreye muhtaç hale getirdiler’ dedi. 

Bordrolu çalışan 
fakirleşmeye 
devam ediyor

Emeklilerin perişan 
olduğunu ve açlığa 
mahkum edildiklerini 
sözlerine ekleyen Tüm 
İşçi Emeklileri Dul 
ve Yetimleri Derneği 
Gaziantep Şube Başkanı 
Ali Osman Özer, ‘’Ocak 
ayında maaşlara yapılan 
zam mart ayına kadar 
eridi. Kaşıkla verdiklerini 
kepçe ile aldılar. Bordro 
ile çalışanlar, günden 
güne fakirleşmeye ve alım 
gücü gerilemeye devam 
ediyor’’ dedi. 4’TE

İş cinayetleri olağanlaştı… Mart ayında 
145 işçi iş cinayetlerine kurban gitti

Antep’te 3 işçi yaşamını yitirdi
İSİG raporuna göre, İnşaat işkolundaki 36 iş cinayetinin 

15’i Hatay, Gaziantep, Adıyaman, Malatya ve Osmaniye’de 
meydana geldi.Antep’te Mart ayında 3 işçi yaşamını yitirdi.

İSİG raporunda, “Son elli yıldır uygulanan neo-liberal 
kapitalist politikalar sonucu günde 12 saati geçen uzun 
çalışma süreleri, ağır ve aşırı çalışma, yoğun çalışma, iş 
baskısı, geçici işlerde çalışma, uzaktan çalışma, iş stresi, 
düşük ücret, ücretsiz fazla mesai, performans sistemi vb. 
gibi çalışma koşulları işçilerin yaşamını ciddi olarak tehdit 
etmeye başlamıştır. Bu koşullar işçilerin intihar etmesine 
yol açıyor” denildi. 4’TE

İktidar, enflasyonu zirveye taşıdı
vatandaş fakirleşti, sermaye kârını katladı

Martta Türkiye’nin yüzde 2.46 olan 
aylık enflasyonu, dünyadaki 70 ülkenin 
yıllık enflasyonundan fazla

Ali Osman Özer

Fayat Uğur

Mehmet Emin Delal

Ali Çolak
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
EKREM ECZANESİ

Ünaldı Mahallesi Hasip Dürri Caddesi No:2/A 
(Şehreküstü Heykeli Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 05545667882
CANLAR ECZANESİ

ULAŞ MAHALLESİ 24 NOLU CADDE NO21/A 
(kurbanbaba gençlik merkezi arkası kurbanbaba sağlık 

ocağı karşısı) / ŞAHİNBEY /
 Telefon : 2506400

BARAK ECZANESİ
OCAKLAR MAH. 6 NOLU SOK NO:8 (Ocaklar 

Karakolu Arkası) (yıldız düğün salonu karşısı, sembol 
market çaprazı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0 342 271 10 50
BİNEVLER ÇİĞDEM ECZANESİ

23 NISAN MAH. ÜNIVERSITE BLV. 223/C 
(ŞAHİNBEY POLİS MERKEZİ YANI) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 336 08 17
YALÇINKAYA ECZANESİ

İbni Sina Mahallesi 400 Nolu CADDE No 79 A/J 
Şehir Hastanesi Civarı , Türkcell Ayaz İletişim Yanı / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0539 577 70 93
GÖRGÜN ECZANESİ

Güneykent Mah. 102282 No.lu Sok. No:2 (Beşyüzevler 
Sağlık Ocağı Karşısı Sembol Market Yakını) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 324 24 11
ATES ECZANESI

23 Nisan Mahallesi Üniversite Bulvarı No:317/D(Tıp 
Fakültesi Karşısı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03422519512
BERKAY ECZANESİ

Ertuğrulgazi Mahallesi 189012 Nolu Cadde No:9/C 
(Doğuser Seramik Karşı Sokağı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0554 022 38 37

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER
ZAMBAK ECZANESİ

MÜCAHİTLER MAHALLESİ 52007 NOLU SOKAK 
NO:4/F(Olay TV arkası, Şehitkamil Kongre Merkezi 

karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 3426060585

YASEMİN ECZANESİ
Ali Fuat Cebesoy Bul. ( Şehitkamil Belediyesi Karşısı) / 

ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 325 06 81
İLAYDA ECZANESİ

Güvenevler Mahallesi Hoca Ahmet Yesevi Caddesi 
No:14/B (Kolej Vakfı tramvay durağının çaprazı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0(342)322 63 22

NİLAY ECZANESİ
Pancarlı Mah, Acıoğlu et lokantası ilerisi, Sanko 

Okulları arkası, Hilmi Salime Kırşan cami yanı / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0536 261 21 70
DURU ECZANESİ

Seyrantepe Mahallesi Hacı Mahmut Deniz (65040) 
Cad. 43 Nolu İşyeri Kp:2/C (Liv Hospital Acil Karşışı) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 502 22 82

KARŞIYAKA SIBEL ECZANESI
BOYNO MAHALLESİ 96 NOLU CADDE NO 58/B 

( ŞEHİTKAMİL AĞIZ VE DİŞ SAĞLIĞI MERKEZİ 
KARŞIYAKA SEMT POLİKLİNİĞİ KARŞISI) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03423242252

BEYLERBEYİ ECZANESİ
Fıstıklık Mahallesi Turgut Özal Bulvarı No:274/A 

(BEYKENT KAVŞAĞI ÖNCESİ ANAYOL ÜZERİ YENİ 
STADYUM CİVARI ) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0506 172 36 36
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Uzaylı ile Şerbetli 

Çok ses getireceği belliydi, 
nitekim getirdi de…

Dün Radikal gazetesinde Eyüp 
Can, “Söyleşiyi okuduktan sonra 
kendimi uzaylı gibi hissettim. 
Belediyelerde her imara açılan 
arazi için başkana ayrılan resmi 
bir komisyon var da bizim mi 
haberimiz yok!” diyerek Ateş 
Ünal Erzen’e ateş püskürüyor, 
demek ki imara açtığın yerlerin 
bir rüşvet tarifesi vardı, demeye 
getiriyor!

Önce söyleşinin o bölümünü 
okuyalım:

“E-5 ile Bakırköy Adliyesi 
arasında yer alan 96 dönümlük 
araziye Botanik Parkı yaptık. 
Burası E-5 kenarında çok değerli 
bir arsa. Yaptığımız hesapla, 
imara açılsa 2.5 milyar dolarlık 
rant çıkıyor. Az para değil, 
belediye başkanı da, belediye de, 
müteahhit de zengin olurdu. Biz 
bu rantı halka verdik. Tapuya da 
yeşil alan şerhi koydurduk. Artık 
burasını imara açamazlar. Bizden 

sonra imara açılırsa bu da vatana 
ihanettir. Burasını park yapmamız 
birtakım insanların hoşuna 
gitmedi. 100 bin metrekareye kaç 
blok sığar, kaç bin konut olur, 
düşünün. Alışveriş merkezleri, 
her şey sığar. Arsa E-5’in yanında, 
önünden metro geçiyor. Biraz 
aşağıda demiryolu, denizyolu var. 
E-5’in üstünde böyle başka bir yer 
yok. E-5’in üzerinde hep büyük 
rezidanslar görürsünüz. Biz ise 
burasını vatandaşa verdik.” 

Eyüp Can zaten bizzat itiraf 
ediyor, “Yok artık, bu kadarı 
da olmaz! Kendimi uzaylı gibi 
hissettim!” diyor. Evet, aynen 
öyle! Bunu okuyupta tepki 
gösterene ‘uzaylı’ demek az bile.

Söyleşiden bir bölüm daha 
okuyalım, bakın Erzen ne diyor:

“Belediye denince akla imar 
gelir. Belediye başkanlığına aday 
olanlar imarı düşünerek aday 
oluyor. Parti söylemiyorum, 
partisi farketmez. İmarın tersini 
okuyun rant çıkıyor. Bizdeki yerel 

yönetimler imarı öyle azıttılar 
ki İstanbul’u bu hale getirdiler. 
Boş olan her yere bir inşaat 
dikildi. Adam belediye başkanı 
seçiliyor, ‘Acaba nereye bir bina 
kondurabilirim’ diye düşünüyor. 
Bakırköy nüfusunun çok azının 
tuzu kuru. Onların derdi imar. 
Onların sosyal belediyecilikten 
haberi yok. ‘Benim arsam var, 10 
kat verir misin?’ diye geliyorlar. 
Bakırköy’de otopark sıkıntısını 
bugünkü durumda tutmak için 
her ay 1000 araçlık otopark 
yapmak gerek. ‘Tatlı Cadı’ gibi 
burnunu oynatarak bunu yapmak 
mümkün değil. Makro bir plan 
olmadan hiçbir şey yapamazsınız.”

Biz ‘uzaylı’ olmayıp ‘şerbetli’ 
olduğumuz için Ateş Ünal 
Erzen’in söylediklerinden 
feyizleniyoruz! Eyüp Can 
anlaşılan 100 milyon dolarlık, 250 
milyon dolarlık ‘Tatlı Cadı’lardan 
bihaber! Onun adına üzüldüm. 
Yolu Kuruçeşme’ye düşerse beni 
arasın, ona söyleyeceklerim var.

Godiva
Çikolata sever misiniz?
Şimdilerde makbul 

olanı ‘bitter’ çikolata. Son 
dönemlerde tüketimi hızla 
artan ‘bitter’ çikolatalar, 
kakao fiyatlarını da 
arttırıyor. Bitter çikolata 
üretiminde en az yüzde 
70 oranında kakao 
kullanılması gerekiyor. 
Yani sütlü çikolataya 
oranla yaklaşık iki kat daha 
fazla kakao konuluyor. 
Dünyada kakao fiyatları 
artarken çikolata fiyatları 
da yükseliyor.

Godiva sektörün en 
prestijli markalarından 
birisi. 1926 yılından beri 
üretilen bu markanın en 
büyük hayranı ve alıcıları 
Japonlar. Yılda 250 
milyon dolarlık Godiva 
yiyorlarmış.

Ülker bu markayı 850 

milyon dolara satın alıp 
portföyüne katmakla 
bana kalırsa son derece 
esaslı bir iş yaptı. Böyle 
bir marka yaratmak artık 
kimsenin harcı olmaz diye 
düşünüyorum.

Godiva, son 5 yılda, 
yani Ülker’e geçtikten 
sonra yüzde 10 büyüme 
gerçekleştirmiş. CEO 
Jim Goldman, bunu 
olağanüstü bir başarı 
olarak niteliyor ve Ülker’in 
kendilerine güvenmeleri, 
desteklemeleri sonucunda 
olduğunu belirtiyor.

Ne dersiniz, 5 yılda 
yüzde 10 büyümek, şeker 
kaçakçılığından gelenleri 
keser mi?

Önceki gün Milliyet gazetesinde 
Fehim Genç’in Bakırköy Belediye 
Başkanı Ateş Ünal Erzen’le yaptığı 
müthiş bir söyleşi yayınlandı.

Aykut Tuzcu’nun 
03 Ekim 2013

tarihli yazısıdır

Martta Türkiye’nin yüzde 2.46 
olan aylık enflasyonu, dünyadaki 
70 ülkenin yıllık enflasyonundan 
fazla. Yılın ilk üç ayındaki yüzde 
10.06 enflasyon da 157 ülkenin 
yıllık enflasyonundan yüksek. 
Türkiye, TÜİK’in yüzde 38.1 
olarak açıkladığı yıllık enflasyonla 
Avrupa’da da açık ara birinci 
konumunu sürdürüyor. İkinci 
sıradaki Ukrayna’nın enflasyonu 
yüzde 13.4. Birinci Türkiye ikinci 

Ukrayna’ya 24.7 puan fark atmış 
bulunuyor. Avrupa’da Türkiye 
ve savaştaki Ukrayna ile Rusya 
dışında çift haneli yıllık enflasyon 
yaşayan ülke yok. Türkiye’nin 
yıllık enflasyonu Avrupa’daki 20 
ülkenin yıllık enflasyonlarının 
toplamından yüksek.

AB’de yıllık ortalama enflasyon 
yüzde 2.7. AB’nin bu ortalama 
üzerinden birikimli olarak 12 
yılda yaşayacağı enflasyonu 

Türkiye son bir yılda yaşadı.
Rapora göre, 2025 yılı başında 

asgari ücrete yüzde 30, memurlar 
maaşları ve memur emeklilerinin 
aylıklarına yüzde 11.5, işçi ve 
bağımsız çalışan emeklilerin 
aylıklarına da yüzde 15.75 
zam yapılmıştı. Ücret, maaş ve 
aylıklara yapılan zamların büyük 
kısmı daha yılın ilk iki ayında 
uçtu. 22 bin 104 lira olan asgari 
ücretin satın alma gücü üç ayda 
2 bin 20 lira eridi. Asgari ücretin 
mart ayındaki satın alma gücü, 20 
bin 84 lira düzeyine geriledi.

14 bin 469 liraya çıkarılan en 
düşük emekli aylığının satın 
alma gücü bin 595 lira eridi. En 
düşük emekli aylığının satın alma 
gücü 12 bin 873 lira düzeyine 
indi. Aralık 2024’te en düşük 
emekli aylığı 12 bin 500 liraydı. 
Neredeyse en düşük emekli 
aylığının satınalma gücü, hiç zam 
yapılmamış bir noktaya indi.

Kamu çalışanlarına 2024 yılının 
son altı aylık enflasyon farkı 
dışında yüzde 6 oranında toplu 
sözleşme zammı yapılmıştı. Bu 
zammın tamamı iki ayda eridi. 

Kamu çalışanları ve emekliler 
şubat ayından başlayarak 
enflasyon farkı almaya hak 
kazandılar. Mart ayı enflasyonu da 
kamu çalışanları ve emeklileri için 
alacak hanesine yazıldı. Toplam 
alacakları yüzde 3.8’e çıktı. Ancak 
bu haklarını alabilmek için 
temmuza kadar bekleyecekler. 
Önümüzdeki aylarda fark daha da 
artacak.

İşçi ve bağımsız çalışan 
emeklilerine yapılan zammın da 
üçte ikisi daha ilk üç ayda eridi. 
Emekliler şimdiden yüzde 10.06 
oranında alacaklı bulunuyor.

Emekli ve emekçinin aylık, 
ücret ve maaşları enflasyon 
karşısında erirken, bankalar 
kazanıyor. Uygulanan para ve 
kur politikalarıyla bankacılık 
sektörünün kârı arttı. Bankacılık 
sektörünün bu yılın ilk iki 
ayındaki vergi öncesi kârı geçen 
yılın aynı dönemine göre yüzde 
97.1 oranında artarak 149 milyar 
liraya, vergi sonrası net kârı ise 
yüzde 58.2 oranında artarak 118.2 
milyar liraya kadar yükseldi. 
cumhuriyet

Martta Türkiye’nin yüzde 2.46 olan aylık 
enflasyonu, dünyadaki 70 ülkenin yıllık enflasyonundan fazla

İktidar, enflasyonu zirveye taşıdı
vatandaş fakirleşti, sermaye kârını katladı

CHP TBMM Grubu’nun ekonomi raporuna göre, Türkiye şu anda Suriye, Güney Sudan, Arjantin, Zimbabve ve 
Burundi gibi ülkelerle aynı enflasyon liginde bulunuyor. Bu ülkelerden sonra altıncı yüksek yıllık enflasyon Türkiye’de 
yaşanıyor. G-20 ülkeleri içerisinde Türkiye, Arjantin’den sonra enflasyonu en yüksek ülke konumunu sürdürüyor. 

Türkiye Cumhuriyet Merkez 
Bankası'nın (TCMB) mart 
ayında aldığı kararları ve verdiği 
para politikası mesajları nisan 
ayının ikinci haftasında mevduat 
piyasalarında etkisini güçlü şekilde 
hissettirdi.

TCMB’nin kararlarıyla birlikte 
bankalar rekabeti artırarak 

mevduat faizlerini yukarı yönlü 
revize etti.

Özellikle yüksek tutarlı 
tasarruflarını vadeli hesapta 
değerlendirmek isteyen yatırımcılar 
için cazip hale gelen faiz oranları, 
nisan ayının ortasında yüzde 49 
seviyesine kadar yükseldi. Bu oran 
yatırımcılara Türk Lirası bazında 

güçlü bir aylık getiri sağlıyor.
Kurumların sunduğu faiz oranları 

yüzde 45 ile 49 arasında değişiyor. 
Faiz oranlarındaki bu artış 

yatırımcıların mevduat hesaplarına 
olan ilgisini artırırken tasarruflarını 
değerlendirmek isteyenler için de 
yeni hesaplamaları beraberinde 
getiriyor. Cumhuriyet

Mevduat faiz oranı yeniden yükseldi
Merkez Bankası’nın adımlarıyla birlikte bankalar, mevduat faiz oranlarını 

yukarı çekti. Yatırımcıların ilgisini yeniden üzerine çeken vadeli mevduat 
hesapları, yüksek kazanç arayışındaki tasarruf sahiplerine avantaj sunuyor. 

Türkiye gazetesinde yer 
alan habere göre; yumurta 
fiyatları son aylarda âdeta 
uçuşa geçti. Aralık ayında 
100-120 lira arasında satılan 
30’lu yumurta kolisi, bugün 
marketlerde ortalama 250 
lirayı bulmuş durumda. 
Bazı yerlerde 170-180 liraya 
bulunabilen yumurtalar, bazı 
mağazalarda ise 310 liraya 
kadar çıkıyor. Organik olarak 
etiketlenen yumurtaların 
fiyatı ise 400 lirayı aşıyor.

Sektör oyuncuları, yumurta 
üretiminde problem 
olmadığını ancak market 
ve üretici makasının hızla 
açıldığını ifade ediyor. 
Ayrıca kış aylarında verimin 
düşmesi ve ramazan ayında 
tüketimin artmasının da 
fiyatlarda etkili olduğu 
belirtiliyor. Ancak en büyük 
sebebin ihracat olduğu 
vurgulanıyor. Bir süre 
önce ABD’de yaşanan kuş 
gribi vakaları nedeniyle 
üretim merkezlerine kilit 
vurulmuştu. ABD bunun 
üzerine tüm tüketimini ithal 
edeceğini açıklamıştı.

Brezilya ve Güney Kore, 
Türkiye’den yumurta almaya 
başladı. Türkiye ile 15 bin ton 
yumurta alımı için anlaşmaya 
varıldı. Ancak bu durum 
iç piyasada fiyatları artırdı. 
Bunun üzerine yumurta 
ihracatında fon kesintisi 
kararı alındı. ABD’ye ihraç 
edilen yumurtalarda ilk 
etapta 50 cent ve devamında 
1,5 dolar fon kesintisi 
uygulandı. Bu kesinti 

kısmen ihracatı yavaşlattı. 
Ancak ülkede yumurta krizi 
yaşanması nedeniyle ABD 
alımdan vazgeçmedi. Durum 
böyle olunca iç piyasada 
fiyatlar uçuşa geçti.

Afyonkarahisarlı yumurta 
üreticisi Ramazan Öztürk, 
fiyatların artmasının birkaç 
temel nedeni olduğunu 
belirterek, “Kış aylarında 
doğal olarak tavukların 
verimi düşüyor. Ramazan 
ayı da gelince iç piyasadaki 
tüketim arttı. En büyük etken 
ise ihracat. ABD’ye olan talep 
hiç azalmadı. Onlar fiyatlara 
bakmadan ürün alıyor 
çünkü kendi ülkelerinde arz 
yetersizliği var” dedi.

Konya’da bir başka üretici 
Gökhan Kırman da “Yurt 
dışına sattığımızda ürün 
iadesi, vadeli ödeme gibi 
sıkıntılar yaşamıyoruz. 
Peşin para alıyoruz, vergi 
iadesi de cabası. Ama içeriye 
verirsek 3-4 ay sonra ödeme 
alabiliyoruz, bir de ürünün 
iadesiyle uğraşıyoruz. O 
yüzden üretici doğal olarak 
dış pazarı tercih ediyor” 
ifadelerini kullandı.

İstanbul halinde esnaflık 
yapan Remzi Saygın da, 
“Üreticiden tanesi 3 liraya 
çıkan yumurta markette 9 
liraya kadar satılıyor. Bu fark 
üreticiye değil, zincirdeki 
aracılara yarıyor. Burada bir 
fırsatçılık var. Limon ihracatı 
nasıl durdurulduysa, aynı 
uygulama yumurta için de 
düşünülmeli” ifadelerini 
kullandı. T24

Yumurta, 4 ayda yüzde 100 zamlandı
Temel gıda maddelerinden biri olan yumurta 

fiyatlarındaki yükseliş devam ediyor. Aralık 
2024’te 100-120 lira olan 30’lu yumurtanın kolisi 
bugün marketlerde ortalama 250 liraya yükseldi. 
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Şehrimizde 6 bine yakın 
dershane öğrencisi bulunuyor

Yetersiz, ezberci, çağın 
teknolojisine uymayan eğitim 
sistemi, öğrenciye özel dershaneye 
gitme gereği duyuruyor. Bol 
alıştırma, test, pratik kazanmak, 
sınavlarda başarılı olmak isteyen 
özel dershaneye gitmeyi zorunlu 
buluyor. 

“Arkadaşımdan geri kalmak 
istemiyorum. Daha bilgili olmam 
gerek. Babam iyi bir meslek sahibi 
olmamı istiyor” diyenler her gün 
daha çoğalıyor.

İlimizde 7 bin civarında bulunan 
lise son ve 2. sınıf öğrencisinin 
yarıya yakını üniversiteye hazırlık 
kurslarına gidiyor.

Yine üniversiteye hazırlık, 
artık ilköğretimden başlıyor. 
Şehrimizde bulunan iki özel 
dershane bu yöndeki ihtiyaca cevap 
vermeye çalışıyor. İlkokul 4-5. 
sınıf öğrencilerini Anadolu lisesi 
ve orta dereceli okullara daha iyi 

hazırlamayı amaçlıyor. 
Öyle ki, bilgisayarla eğitim 

yapan, özel laboratuvarları 
bulunan dershane var. Çocuklara, 
bilgisayar programları ile, zevkle, 
ders dinleme, çabuk, çok yönlü 
düşünme algılama olanakları 
sağlanıyor. Ders öğretmeni 
Ahmet Sayılır, yeni bir eğitim 
denediklerini, teori ile pratiği 
bir arada vermeye çalıştıklarını 
söylüyor. 25 kişilik sınıflarda, 
öğrenciyle tek tek ilgilenmeye 
çalıştıklarını belirtiyor.

Bir öğretmen ise milli eğitimin 
eksiklerini şöyle açıklıyor: 
“Yetersiz araç gereç, kalabalık 
sınıflar, geleneksel eğitim sistemini 
değiştiremememiz, öğrencileri 
dershanelere gitmeye zorluyor. 
Test ve alıştırma olanaklarımız 
bulunmuyor.”

Devletin eğitim olanaklarını iyi 
sağlayamaması, ailelerin ekonomik 
olanaklarını zorluyor. Dengesiz 
eğitim görülmesine neden oluyor.

OKULDA BAŞARILI 
OLMAK İÇİN Dershaneden geçmek şart…

Bilgisayarlı dershaneler halkın büyük rağbetini kazandı. Şehrimizde lise iki 
ve son sınıfında 7 bin öğrenci var, bunun yarısı özel dershanelere gidiyor.

Yönetmelik hükümlerine göre saat 15.00 
ten sonra acil servis dışında polikliniklerde 
bakılmıyor can işlerinize. Can pazarına çıkan 
poliklinik de bankın üzerinde yatıp acıyla 
kıvranan Aysel Yaşa'nın canı, şimdiye kadar 
kendisine biraz pahalıya mal olmuş devletin 
hastanesinde.

Aysel Yaşa, hastane macerasını şöyle 
anlatıyor kıvranarak: “Bir gece aniden 
sancılandım. Bir arabayla hastanenin acil 
servisine getirildim. Önce 800 liralık fiş 
kestiler. Bir iğne yapıp eve gönderdiler. O gün 
taksi parasıyla beraber bin 800 lira harcadım. 
Ertesi gün yine sancılanıp acile geldiğimde 
800 liralık bir fiş daha kesildi. Bir röntgen, 
araba parası, fiş parasıyla iki bin 800 lira daha 
gitti. Şimdi filme bakıp teşhis koyacaklar. 
Doktorun yanından çıkarken şöyle 
söylüyordu Yaşa: “Devlet hastanesi fakirden 
kazanıyor. Şimdiye kadar 4 bin 600 lira 
param gitti. Çektiğim acı ise düşman başına. 
Yarın için bevliyecinin röntgen istediğini, yağ 
içip yeniden röntgen çektireceğini söyleyerek 
yana yakıla gidiyordu.

Mademki acile geldi. Niçin içeriye alınıp 
yatırılmadı?

Bugün devletin genel bütçe içinden sağlık 
harcamalarına ayırdığı oran, çok gülünç 
bir rakam. Gaziantep Devlet hastanesinin 
şimdiki halde hizmet vermesini, devletin 
ayırdığı bütçeyle gerçekleştirdiğini 
düşünemiyoruz bile. Baş tabip Dr. Bilgin 
Hürcan'ın gayretiyle bu seviyeye geldiğini 

burada belirtmek isterim.
Ama Devlet Hastaneleri Türkiye'nin 

bütün şehirlerinde olduğu gibi Gaziantep'te 
de yetersiz. İhtiyaca cevap verecek 
düzeyde değil. Hele hele hızla artan nüfus 
karşısında büsbütün yetersiz kalıyor. Devlet 
hastanesinin yükünü hafifletmek için sağlık 
ocaklarının açılması bile bir fayda sağlamadı. 
İşlerlikleri çok az.

Alım gücünün düşmesiyle, devlet 
hastanelerine tedavi olmak için gelen 
hasta sayısında bir artış olduğu, bundan 
birkaç sene ön ce özel doktora gidebilen 
kesimin bile devlet hastanelerine yığıldıkları 
gözlemlerimiz arasında yer alıyor. 
Yaşadığımız şu çağ da sağlıksız yiyeceklerden 
ve ekonomik koşulların yarattığı streslerden 
hasta olup, doktora ya da hastaneye 
gitmeyenimiz kalmıyor. 

Kısacası her ne sebeple olursa olsun 
Devlet Hastanesi 500 bin nüfuslu bir şehrin 
yükünü kaldıramıyor. Kaldıramadığı için 
de hastane kapılarında dert, çile, acı birlikte 
yaşanıp gidiyor. Belki Karşıyaka’da yapılacağı 
söylenen yeni Devlet Hastanesinin bir an 
önce hizmete girmesi bu yükü bir ölçüde 
azaltacaktır. 

Burada neyi ve kimi suçlayacağını bilmiyor 
insan. Devletin hastanelere ayırdığı bu sınırlı 
bütçeyle neler yapıldığı gayet açık. Hastanede 
karşılaşılan insan ilişkilerinde de kimseyi 
suçlayamıyoruz. Çünkü bütün yanlış ilişkiler 
eğitimsizliğin sonucudur.

Devlet Hastanesinde bile tedavi çok pahalı.. 

Bir hasta şöyle diyor: “Devlet Hastanesi 
ne kazanıyorsa fakirden kazanıyor...”

Can pazarına çıkmış insanlar. Canını satın almak isteyenler... Bu ülke 
ise insan canının en ucuz gittiği yerlerden biri. Bir umut, bir çırpınışla 
daha ucuza kurtarmak canlarını. Nerede mi? Devletin hastanelerinde.

Türkiye Elektrik 
Kurumu (TEK) den 
şikayetler bir türlü 
bitmiyor. Elektrik 
aboneleri TEK'te 
görevli tahsildarların 
kasıtlı olarak dört beş 
ayı birleştirerek fazla 
para alınmasına neden 
olduklarını söylüyorlar.

Bir elektrik abonesi 
şunları söyledi: 
“Çalıştığım işyerinde 
sekiz on aydınlatma 
lambası yanıyor. Her 
iki ay da bir beş bin lira 
elektrik parası ödeniyor. 
Benim evimde ise iki üç 

lamba var sadece geceleri 
yanar. Ben ise on bin lira 
ödüyorum. Bu nasıl iş 
bir türlü anlayamadım.” 

Konunun uzmanı 
bir yurttaş da normal 
elektrik ücreti 
ödenebilmesi için 
TEK'in dört aylık 
sürelerini beklemeden, 
her ay veya iki ayda 
bir elektrik paralarının 
sayaçlar okunarak 
yatırılması gerektiğini, 
aksi takdirde, belirli bir 
kilovatı geçince yine 
fazla para ödeneceğini 
söyledi.

TEK’den gelen şikayetler bitmiyor 
Az elektrik parası vermek için iki ayda 

bir herkes kendi parasını yatırmalı

Kayaönü semtinde oturan memur 
ve işçiler perişan. Sabahları mesai 
saatlerinde tek otobüs kalktığından 
ve yarım saatten önce bir İkincisinin 
gelmesi mümkün olmadığından 
şikayetler yoğunlaştı. 

Kayaönü'nde oturan memur ve 
işçiler: “Sabahları otobüs tek. Bu 
yüzden balık istifi gibi kalkıyor. 

Yarım saatte bir gelmesi gereken 
otobüsler bazen bir saatte de 
gelemiyor. Bu yüzden işlerimize geç 
kalıyor, amirlerimize karşı suçlu 
durumuna düşüyoruz. Derdimizi 
lütfen belediye yetkililerine ulaştırın. 
Hiç olmazsa sabahları Kayaönü 
semtine bir ek otobüs seferi konsun. 
Bizlerin de çilesi dolsun.”

Kayaönü'nde oturan memur ve işçiler perişan 

Sabahları ek otobüs seferi isteniyor İl Genel Meclisi 
toplantısında sadece 
divan için seçimler 
yapıldı, ikinci toplantı 
çarşamba günü saat 
14.30 da yine vilayet 
toplantı salonunda 
yapılacak. 

Vali Abdülkadir Aksu 
başkanlığında toplanan 

İI Genel Meclisi divan 
seçimlerini tamamladı. 
Başkan vekilliğini 
ANAP’lı Fazlı 
Dinçerler, katipliklere 
de İsmail Akar ve 
Kemal Uralgil seçildi. 
Dinçerler, Mehmet 
Çolakoğlu'nun yerine 
seçildi.

İl Genel Meclisinde başkan 
vekilliği Dinçerciler’in

En çok enfeksiyon kapılan 
ünite yeni doğan ünitesidir

Gaziantep Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Enfeksiyon Hastalıkları Ana Bilim Dalı 
Öğretim Görevlisi Doç. Dr. Mustafa 
Namıdurur, hastanelerde en çok 
enfeksiyon kapılan ünitenin yeni doğan 
ünitesi olduğunu bildirdi.

Hemşire ve sağlık 
görevlilerinin sayısı yetersiz

Tıpta teknoloji kullanımı attıkça 
hastaların enfeksiyon kapma oranının da 
arttığını belirten Namıdurur, “Türkiye’de 
hastaların enfeksiyon kapma riskinin fazla 
olmasının temel sebebi hemşireler veya 
sağlık görevlileri değildir. Bunun temel 
sebebi hemşire ve sağlık görevlilerinin 
sağlık kurumlarında yetersiz olmasıdır. 
Bu yeterlilik sayısına göre normal bir her 
yeni doğan bebeğe bir hemşire veya her iki 
çocuğa bir hemşire düşmesi gerekirken, 
Türkiye’de ve ilimizde bir ünitede 20 
çocuğa bir hemşire düşmektedir. Normal 
diğer ünitelerde 10 hastaya bir tane 
hemşire düşmektedir” şeklinde açıklamada 
bulundu.

Hijyen kurallarına dikkat edilmelidir
Bunun haricinde hastane enfeksiyonuna 

neden olan mikroorganizmaların hastadan 
hastaya taşınmasında en önemli faktörün 
sağlık personelinin elleri olduğunu 
söyleyen Doç. Dr. Mustafa Namıdurur, 
“Bu yüzden sağlık personelinin ellerini 
usulüne uygun olarak yıkamasının 

sağlanması, yeni doğan ve yoğun bakım 
servisleri başta olmak üzere hastanenin 
teknik olanaklarının iyileştirilmesi ve 
sağlık çalışanlarının sayısının yeterli 
düzeye yükseltilmesi hepimizi üzen bu tip 
ölümlerinin görülme sıklığını yarı yarıya 
azaltabilir” dedi.

Gaziantep yeni doğan 
ünitesi konusunda çok yetersiz

Türkiye'de birkaç hastanede görülen yeni 
doğan ünitelerindeki bebek ölümlerinin 
Gaziantep'te görülmemiş olmasını büyük 
bir şans olarak değerlendiren Gaziantep-
Kilis Tabip Odası Başkanı Kemal Bakır’da, 
"Gaziantep’te bu tür ölüm sıklığı fazla 
olmayacak anlamına gelmez. Burada 
temel sorun sağlık alanına yatırım 
yapılmamasıdır. Özelikle bu tür enfeksiyon 
ölümlerinin sıklıkla rastlandığı yeni 
doğum ünitelerinin sayısı artırılmadır. 
Özellikle bu konuda ilimiz çok yetersizdir. 
Çocuk Hastanesi'nde bir yatakta 3-4 çocuk 
yatırılmaktadır. Bunun için temel sıkıntısı 
olan hastane eksikliği için Kolejtepe'deki 
yeri önermiştik. Ama Çocuk Hastanesi 
için başka yerde geçici olarak bir yer 
önerildi ve burası da diğer illerden 
çocuk hastaların gelmesi ile birlikte 
yetersiz kalmaktadır. Çocuk Hastanesi 
için önerilen bu yer soruna çözüm 
getirmemiştir. Hemşire sıkıntısından 
dolayı ağlamayan kurum yoktur" şeklinde 
açıklama yaptı.

Hastane enfeksiyonlarının yeni doğan 

bebekler için önemli bir ölüm sebebi
Gaziantep-Kilis Tabip Odası Başkanı Dr. 

Kemal Bakır, hastane enfeksiyonlarının 
önlenmesi amacıyla her hastanede 
enfeksiyon kontrol komitelerinin 
kurulması gerektiğini belirtti. Son birkaç 
ay içinde Türkiye'nin çeşitli bölgelerindeki 
hastanelerde yenidoğan ünitelerinde 
enfeksiyon nedeniyle bebek ölüm haberleri 
duyulmasının, bu konuya toplumun 
duyarlılığını artırdığını bildirdi. Hastane 
enfeksiyonlarının yeni doğan bebekler 
için önemli bir ölüm sebebi olduğuna 
işaret eden Bakır, yenidoğan ünitelerinde 
hastane enfeksiyonu sıklığının Avrupa 
ülkelerinde yüzde 8-10 iken, dünyanın 
farklı bölgelerinde bunun yüzde 1.4'ten 
yüzde 56'ya çıkabildiğini ifade etti. 

Bu enfeksiyonların gelişimi tamamen 
ortadan kaldırılamaz 

Bakır, şunları söyledi: "Aslında 
medyaya yansıyan bu olay, birçok 
yerde karşılaşılabilen tıbbi bir gerçektir. 
Hastane enfeksiyonları ve bunlara bağlı 
ölümler tıbbi alandaki gelişmelerle gerek 
teşhis gerekse tedavi amaçlı girişimlerin 
artmasıyla beraber artış göstermektedir. 
Hiçbir zaman bu enfeksiyonların gelişimi 
tamamen ortadan kaldırılamaz. Ancak, 
makul seviyelere indirilebilir. Hastane 
enfeksiyonlarının önlenmesi amacıyla 
her hastanede enfeksiyon kontrol 
komitelerinin kurulması zorunluluğu 
vardır."

Yüzde 25 oranında enfeksiyon 
ciddi problemlerin habercisidir

10 Kişiden birinin hastanede enfeksiyon kapmasının Avrupa normlarını uygun olduğu, bu 
oranın yüzde 25 olmasının ciddi problemlerin varlığını gösterdiği belirtilirken, son zamanlarda 
değişik illerde hastane enfeksiyonundan kaynaklanan bebek ölümlerine Gaziantep’te rastlanmamış 
olmasını büyük bir şans olarak değerlendiren tıp çevreleri, kentte yenidoğan ünitelerinin ve bu 
ünitelerde görev yapan personel sayısının son derece yetersiz olduğuna dikkat çekti.

“Eskiden topal yürüyorduk, şimdi 
sürünüyoruz” diyen Süleyman Köse, 
“Sadece tek biz değil esnafın hemen 
hepsinin işleri çok kötü” dedi.

Bu gidişle dükkanları kapatacağız. 
Hükümet biz küçük esnafı hiç 
desteklemiyor. Artan maliyetler ve 
ekonomik krizden dolayı perişan 
durumdayız" dedi.

Kösem, kasa yapımında kullanılan 
malzemede maliyetin arttığını, ama 
fiyatların artmadığını kaydederken, "Ev tipi 
kasa fiyatları 20 milyondan başlayarak en 
fazla 1.5 milyara kadar çıkıyor. İşyerlerine 
özellikle sanayici, kuyumcu ve dövizciler 
içinde özel yapım olan 2 milyardan 10 
milyara kadar kasalarımız var. Gaziantep'te 
bazı kasalar MDF dolaplardan farksız, 
kalitesiz üretiliyor. Vatandaşlara bu 
kasaları almamaları konusunda uyarıda 

bulunuyorum. Hırsızların açabildiği kasalar 
kalitesiz kasalardır.

Hırsızlar hangi kasanın kalite-siz ve 
açılabilir olduğunu biliyorlar. Unutmayın, 
hırsız kasa anahtarını açabilir, ama her 
kasanın kilit sistemini açamaz" diye uyardı.

Küçük esnafın zor durumda olduğunu 
belirten Kösem, maliyet fiyatların 
düşürülerek tekrar işlerini canlandırılması 
gerektiğini söylerken şöyle konuştu: 
"Hükümet şu ana kadar küçük esnafa 
desteğini kesmiş durumda. Zor durumda 
olan küçük esnaf bir an önce işlerinin 
tekrar eski duruma gelmesini bekliyor. 
Tatil ayları olduğu için Ekim ayları başında 
işlerin tekrar bir hareketlilik kazanmasını 
umut ediyoruz. Hükümet, AB'den küçük 
esnaf için kredi alıyor, ama bu kredileri 
küçük esnafa değil büyük sanayicilere 
kullandırıyor."

Hırsızlık artıyor ama kasalar satılmıyor 
Yaz aylarının gelmesiyle birlikte artan hırsızlık vakalarına oranla 

kasa satışlarının durgun olduğunu belirten kasa imalatçısı Süleyman 
Kösem, geçen yıla oranla kasa satışlarının yüzde 80 oranında 
düştüğünü söyledi. Hırsızlık olaylarında açılabilen kasaların 
kalitesiz kasalar olduğunu ifade eden Kösem, “Gaziantep’te satılan 
kasaların çoğu medefe dolaplardan farksızdır” diye konuştu. 

Turistik Çarşı'da spor malzemesi satan Bilal 
Yozbatıran, "Uzun zamandır durgun olan 
işlerimizde gurbetçilerin gelmesi ile birlikte 
hareketlilik yaşandı. Bu durumdan dolayı 
mutluyuz. Ama yine de beklenen ilgiyi ve satışları 
göremiyoruz. Gurbetçiler çarşıda genellikle giyim 
eşyası ve turistik eşyalar alıyor" dedi.

Gurbetçilerden en çok yüzü gülen bujiterici 
Fikri Cangör, "Gurbetçi bereketinden biz de 
yaralanıyoruz. Gurbetçilerin gelmesi ile birlikte 

yüzümüz güldü. Fiyatlarımız çok uygun ve 
gurbetçi vatandaşlar da bu fiyatları uygun 
bulduklarını belirtiyorlar. Özellikle bujiteri 
malzemelerine ilgi gösteriyorlar" diye açıklama 
yaptı.

Çeyiz satıcısı Nazlı Özdemir ise gurbetçilerden 
beklediği ilgiyi görmediğini belirtirken. 
"Gurbetçilerin gelmesi ile birlikte çarşıda bir 
hareketlilik yaşandı. Sattığımız ürünlere ilgi 
gösteriyorlar ama pek almıyorlar.  diye konuştu.

Turistik Çarşı'da gurbetçi canlılığı esnafı sevindirdi
Büyük sıkıntı yaşayan küçük esnafın bugünlerde yüzünü gurbetçiler 

güldürdü. Uzun zamandır işlerin durgunluğundan yakınan Turistik 
Çarşı esnafı, gurbetçilerin gelmesi ile az da olsa bir hareketlilik 
yaşadıklarını belirtti. Geçen yıllara göre işlerin kötü olduğunu ve bu 
kriz ortamında gurbetçilerin gelmesinin ilaç etkisi yarattığını söyledi.
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Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

GÜNÜN HABERİ 

Hemen hemen her gün gazetelerin 
manşetlerinde şu ifadeleri görmekteyiz. 
‘Dahiliye Nazırlığından bildirilmiştir, 9 
ayrı suç şebekesi eş zamanlı operasyonla 
çökertilmiş, örgüt mensupları 146 şüpheli 
yakalanmıştır.’ Bu gazete haberlerini yıl 
içinde toplayın, yakalanan şüphelilerin yıllık 
toplamı yaklaşık 5000 şaibeli suç makinesi 
etmekte. Bu kadar organize suç şebekeleri 
1 günde meydana gelmedi. Kimin Dahiliye 
Nazırlığında bu şebekelerin organize olduğunu 
hiç düşündünüz mü? Bir saatte veya 1 günde 
bu çeteler, bu uyuşturucu baronları, ülkemiz 
içinde teşkilatlanamazlar. En az 5 veya 10 sene 
içinde örgütlenirler. Peki, bu konunun hesabını 
kimden sormamız gerekir? Tamam bildiniz, bir 
evvelki görevliden sormanız gerekir. 

Her gün olmasa da her ay birkaç kez 
Hazineden sorumlu bir vekilin gazetelere 
beyanat vererek, ülkemizdeki ekonominin 
rayına oturmasına birkaç ay kaldığına dair 
beyanat vermesine artık alıştık. Mayıs’ın, 
Nisan’dan daha iyi olacağı, Haziran’ın 
ise bir önceki aydan çok daha iyi olacağı 
konusunda beyanat vermesini artık okumak 
istememekteyiz. 

Bu kaçıncı değişen Maliyeden sorumlu Bakan 
ki son on senedir aynı teraneyi dinlemekteyiz. 
Ocak’ın, Şubat’tan daha iyi, Mart’ın ise 
Şubat’tan çok daha iyi olacağını söyleyen bu 
kaçıncı yetkili pek sayamadım. İnsanların 
gerçek dışı bir söylemde bulunması sırasında 
yüzü kızarır ya, bu sadece “ar”lı insanlarda 
olur. Bu makamda oturan insanların yüzleri, 
bu cümleleri kullanırken hiç kızarmamakta. 
Kendi söyledikleri sözlere, kendilerinin bile 
kanmadıklarına adım gibi inanmaktayım. Bu 
nasıl bir karakterdir böyle, hani hepimiz bir 
uyuyup, 6 ay sonra uyanınca, gözlerimiz ışıl ışıl 
olacaktı ya işte aynı tarımsal gözlerin içindeki 
ışıltılar gibi, ülkemin her gün daha fakirleştiğini 
seyretmek, toplumda bir gerginlik yaratmakta. 

Biliyor musunuz: son 10 sene içinde, bu 
gerginlik, toplumsal yaşamı, olumsuz etkileyerek 
evlenmelerin azaldığını, boşanmaların 
artmasına sebep olmakta. Bu gerçek içinde neler 
yattığını hiç merak ettiniz mi? İnsanlar artık 
gelecekten ümitlerini yitirmekte, görmediği 
istikbalde başkalarının da sorumluluğunu almak 
istememekte. Bu nedenle çocuk sahibi olmayı 
reddetmekteler. Ülkemin ortalama yaş çıtası 
gittikçe yükselmekte. Çocuklara istikbal vaat 
edebilecek bir idareyi, yıllardır özlemekteyiz. 

16 Mart 2022 tarihinde çıkartılan 
Kamuoyunda ‘DEZENFORMASYON’ yasası 
olarak bilinen yanlış veya yalan bilgi yaymak 
suçu, 18 Ekim 2022 tarihinde Resmi gazetede 
yayınlanarak yürürlüğe girdi. Bu kanuna 
uymayan bazı basın mensupları, yayın evleri 
sahipleri, gazeteciler hakkında hukuksal işlemler 
yapıldı. Ancak DEVLET’in bu kanuna aykırı 
bilgi yayması halinde kimin denetleyeceği 
yasanın dışında tutulmuş. Halka yanlış veya 
saptırılmış bilgi yaymaları halinde, Devleti 
kimin murakabe edeceği konusunda bir hüküm 
olmadığı nedeni ile Devletin istediği bilgiyi 
yaymakta serbest davranmasını, halk olarak 
kabul etmiyoruz.   

Ülkeyi yönetmeye talip olan insanların 
mutlaka hukuk tahsilli veya ekonomist olmak 
mecburiyeti yoktur. Ancak bu konuda değerli 
insanlarla beraber çalışmak mecburiyetinde 
olmanız, olmazsa olmaz konulardan biridir. 
Her insan kendi evinin ekonomisini ve aile 
hukukunu yönetmek mecburiyetinde. Yoksa her 
geçen gün hayat daha da çekilmez hale gelir. 

Haa sarayda oturuyorsanız ve de sarayın 
giderlerini halkın sırtına yüklemiş iseniz, işte 
o zaman ekonomi konusunda bir söz söylemek 
abes olur. Sarayın bir günlük ülkeye maliyeti 
33.6 milyon TÜRK lirası olarak bilinmekte. 
Burada örtülü ödenekten ne kadar saray için 
harcandığı, kayıtlarda olmadığı için, yıllık gideri 
konusunda kesin bir bilgi bulunmamakta. Saray 
dakikada 23 bin lira para harcamakta. Bu bile 
bir asgari ücretlinin 1 aylık maaşından fazla. Bir 
saatte saray 1.4 milyon lira para harcamakta.

Sarayda 1150 oda olduğunu okumuştum, 
ayrıca bir müştemilatta 330 oda daha olduğu 
söylenmekte. Türkiye gibi kalkınmaya çalışan 
ama her 5 veya 10 senede bir tökezleyen bir 
ülkenin, bu kadar büyük bir oturma gurubuna 
ihtiyacı var mı bilmiyorum. 

Sarayda çalışan 2500’ün üzerinde görevli 
olduğu söylenmekte. Koruma olarak kaç 
kişi çalıştığı ise verilerde yer almamakta. 
Ancak saraydan bir bayraklı araç çıkarken, 
koruma olarak yüzlerce motosikletli polis, 
pencereleri açık yüzlerce polis araçlarından 
sarkan polislerin, bir konvoy olarak yol aldığını 
izliyoruz. 

Çocukluğumdan beri siyasilerin içinde 
oldum, 1950’li seneleri, 1960’lı seneleri, 1970’li 
seneleri, hatta 1980’li seneleri çok iyi hatırlarım. 
O yıllarda birçok Millet Vekilini yakından 
tanıdım, çocuklarına özel ders verdim. Rüzgarlı 
Sokak’taki ULUS Gazetesi ve Cumhuriyet 
Halk Partisi merkezini çok defa ziyaret ettim. 
Rahmetli İsmet İnönü’yü yakinen tanıdım. 
Ayten Sokak’taki evinde ziyarette bulunmuştum. 
Rahmetli Demirel’i de çok yakın tanıdım. GÜNİZ 
Sokak’taki evde de Çankaya’da Pembe Köşk’te de 
ziyarette bulundum. Hiçbir dönemde, son 20 sene 
içinde şahit olduğum zenginlik gösterisine şahit 
olmadım. Hele HİÇBİR dönemde ‘KONVOY’ 
özlemi olmadığına şahit oldum.

Bir ülkede eğer adalet, hak ve hukuk tartışılır 
hale gelirse, iki konu artmaya başlar. Birincisi 
enflasyon dediğimiz canavar, diğeri ise yoksulluk, 
diye bir sözüm geldi söyledim hem nalına hem 
mıhına.

Bazı milletvekili ile 
meclis üyeleri eliyle 

yürütülen kumpaslar 
tahammül sınırını aştı

Gelinen noktada; şahsi ikbal 
peşinde koşanların, kirli rant 
düzeninin, iftira siyasetinin ve 
ahlak dışı kumpasların belediye 
yönetimini felç ettiğini kaydeden 
Yılmaz, ‘’Günden güne artan 
baskılar, tehditler, itibarsızlaştırma 
çabaları ve şehir yönetimini bir 
çıkar kapısı olarak gören anlayışla 
mücadele ederken yalnızca şahsıma 
değil, Gaziantep halkının iradesine 
de müdahale edildi. Belediye 
meclisinde halkın çıkarlarına aykırı 
kararlar almak için kurulan çıkar 
çeteleri, millete hizmeti engellemek 
amacıyla yaratılan yapay krizler 
ve bazı milletvekilleri ile meclis 
üyeleri eliyle yürütülen kumpaslar 
artık tahammül sınırlarını aştı’’ 
açıklamasını yaptı. 

CHP’li meclis üyeleri 
kendi belediye 

başkanlarını savcılığa 
vermek için sıraya girdi

Yaşananların sadece siyasi bir 
rekabet olmadığını aynı zamanda 
bir ahlaki ve vicdani bir çöküş 
olduğunu kaydeden Yılmaz, 
‘’Belediyeyi halkın hizmeti için 
değil, kendi menfaatleri için 
kullanmak isteyenlere karşı bugüne 
kadar onurluca direndim. Ancak; 
kendi partilim tarafından belediye 
başkan yardımcımın silahlı 
saldırıya uğraması, CHP’li bir 
meclis üyesi tarafından her meclis 

toplantısına şahıslar getirilmesi, 
belediye başkanının dövdürülmeye 
çalışılması, aynı meclis üyesi 
tarafından getirilen şahıslarla 
bir başka CHP’li meclis üyesinin 
meclis binasında darp edilmesi, 
özel ofisimin basılması, evimin 
videosunun çekilerek aileme tehdit 
yöneltilmesi, sosyal medyada 
gece gündüz hakaret, küfür ve 
iftira kampanyaları yürütülmesi, 
Meclis üyesinin kardeşi tarafından 
24 kez CİMER’e şikâyet edilerek 
itibarsızlaştırma çabaları ve en 
acısı, CHP’li meclis üyelerinin 
kendi belediye başkanlarını 
savcılığa vermek için sıraya 
girmesi, artık tahammül edilemez 
bir boyuta ulaştı’’ ifadelerini 
kullandı. 

Genel merkez 
yalnız bıraktı

CHP Genel Merkezi’nin kendisini 
yalnız bıraktığını sözlerine 
ekleyen Yılmaz, ‘’Cumhuriyet Halk 
Partisi Gaziantep İl Başkanlığı, 
Genel Merkez ve parti yönetimi 
yaşananlara karşı sessiz kalmış; 
bu çarpık yapının ortadan 
kaldırılması adına en küçük bir 
adım dahi atmamış, beni yalnız 
bıraktı. Halkın oylarıyla seçilmiş 
bir belediye başkanına yönelik 
bu açık saldırılara sessiz kalmak, 
bu suçlara ortak olmak anlamına 
gelir. Bugüne kadar her türlü 
çıkar ilişkisine, rant düzenine ve 
siyasi kumpasa göz yuman ya da 
doğrudan destek olan bir anlayışla 
artık yol yürümem mümkün değil’’ 
vurgusu yaptı. Haber Merkezi 

Bu karar vicdani ve sağduyulu 
bir muhasebenin ürünü

13,4 milyon prematüre 
bebeğin 1 milyonu, erken 

doğumda hayatını kaybetti
Dünya Sağlık Örgütü'nün belirlediği 

bu yıl ki temanın ‘Sağlıklı başlangıç 
umutlu gelecekler’ olduğunu 
hatırlatan Dağdemir, ‘’Çatışmalar, 
iklim değişikliğinin ve COVlD-
19'un etkileri, her yerde kadınlar 
ve bebekler için mevcut riskleri 
arttırmakta, 10 yıldan uzan zamandır 
devem eden Suriye savaşları, İsrail'in 
Filistin'i işgali, Rusya Ukrayna 
savaşları ve zorunlu göçler en çok 
kadınların hayatına mal oluyor. BM 
raporuna göre; 2020 yılında yaklaşık 
13,4 milyon bebek prematüre bebeğin 
1 milyonu, erken doğumla ilgili 

komplikasyonlardan dolayı hayatını 
kaybetti. 

Kamusal sağlık hizmetlerinin 
güçlendirilmesi adına sağlık ve 
sosyal hizmet emekçilerinin kadrolu 
güvenceli istihdamı için mücadeleye 
devam edeceklerinin mesajını veren 
Dağdemir, ‘’7 Nisan'da bizde başta 
sağlık olmak üzere her alanda ‘Sağlıklı 
başlangıçlar, umutlu gelecekler’ 
şiarını ‘Herkese sağlık, güvenli 
gelecek’ şiarıyla yükseltiyor ve tüm 
dünya halkları ve sağlık sosyal hizmet 
emekçilerinin Dünya Sağlık Günü'nü 
kutluyoruz. Unutmayalım; Kurtuluş 
yok tek başına ya hep beraber ya 
hiçbirimiz’’ mesajını verdi. Haber 
Merkezi 

Zorunlu göçler en çok
kadınların hayatına mal oluyor

Çolak, “Tarım kooperatifleri 
güçlendirilerek gençlerin bu 
yapılara katılımı teşvik edilmeli. 
Tarım liseleri ve üniversitelerde 
tarım ile teknolojiyi birleştiren 
yeni programlar geliştirilmeli. 
Gençlere modern tarım teknikleri 
ve girişimcilik eğitimleri 
verilmeli. Tarımın geleceğimiz 
için ne kadar kritik olduğu 
konusunda toplumsal bilinç 
acilen oluşturulmalı’’ şeklinde 
konuştu. 

Gençlerimiz tarımdan 
ve kırsal yaşamdan 
hızla uzaklaşıyor

Üreticilerimizin yüzde 
82’sinin erkek, yüzde 18’inin 
de kadınlardan oluştuğunu 
sözlerine ekleyen Çolak, ‘’2024 
yılı itibarıyla çiftçilerimizin 
yaş ortalaması 59’a yükseldi. 
Ülkemizdeki erkek çiftçilerin 
yaş ortalaması 58, kadın 
çiftçilerin yaş ortalaması ise 61. 
Üreticilerimizin yüzde 35’i 65 
yaşın üzerindeyken, yüzde 35’i 
ise 50-64 yaş aralığında. 18-32 yaş 
arası genç çiftçilerimizin oranı 
ise sadece yüzde 5. Bu durum, 
gençlerimizin tarımdan ve kırsal 
yaşamdan hızla uzaklaştığını 
gösteriyor’’ şeklinde konuştu. 

Prim borçları 
üreticilerimizin sırtında 

kambura dönüşmüş 
durumda

Kırsal nüfusun, ekonomik, sosyal 
ve eğitim imkanlarının kısıtlı 
olması nedeniyle her yıl azaldığını 
aktaran Şahinbey Ziraat Odası 
Başkanı Ali Çolak, konuşmasını 
şöyle sürdürdü: ‘’Yaklaşık 30 
yıldır çocuk doğmayan, kışın 
tamamen boşalan ve bekçilerle 
korunan köylerimiz var. 2024 
yılında 18-24 yaş arası çiftçi 
sayısı yüzde 6 oranında, 33-49 
yaş arası çiftçi sayısı ise yüzde 4 
oranında azaldı. Evlenme çağına 
gelen gençlerimiz, kentlerde 
asgari ücretle çalışmayı köyünde 
çiftçilik yapmaya tercih eder 
hale geldi. “Bu durumu tersine 
çevirmek için acilen harekete 
geçmeliyiz. Genç nüfusun tarıma 
dönüşünü sağlayacak politikalar 
geliştirilmeli, üreticilerimizin 
gelirleri artırılmalı ve sosyal 
güvenceleri güçlendirilmeli. Prim 
borçları üreticilerimizin sırtında 
kambura dönüşmüş durumda. 
Özellikle genç ve kadın çiftçilerin 
sosyal güvenlik prim yükü devlet 
tarafından hafifletilmeli.’’ Haber 
Merkezi 

Doğru politikalar uygulanmazsa gıda arzı
güvenliği ciddi risklerle karşı karşıya kalacak

Bayram ikramiyesi 
yaramıza merhem olmadı

Ramazan Bayramı’nın emekliler 
açısından buruk içerisinde geçtiğini 
kaydeden Özer, torunlarına bayram 
harçlığı veremediklerini ve misafir 
kabul edemediklerini belirtti. 
‘’Emekliler, yoksulluğun tavan yaptığı 
bir dönemde yaşam mücadelesi veriyor. 
3 bin lira olan bayram ikramiyesi 1000 
lira artışla 4 bin liraya çıkartıldı. Bu 
para da bizim hiçbir yaramıza merhem 
olmadı. Bayramlarda işkence çekiyoruz. 
Yakında Kurban Bayramı var, o 

zamanda daha zorlu geçecek. Çünkü 
kurban alamayacağız’’ şeklinde konuştu. 

Her yeni güne 
zam ile uyanıyoruz

Emekli maaşlarının 40 bin liraya 
çıkarılması çağrısında bulunan 
Özer, ‘’2002 yılında asgari ücretin 
1,5 katı maaş alıyorduk, şimdi ise 
asgari ücretinde altındayız. Geçmiş 
yılları göz önüne aldığımızda şu anda 
emekli maaşları 40 bin lira civarında 
olmalı. Daha yeni elektriğe yüzde 
25 oranında zam geldi. Maaşlarımız 
yine eridi. Her yeni güne zam ile 

uyanıyoruz’’ açıklamasında bulundu. 
Geçmiş yıllarda asgari 
ücretten 1,5 kat daha 
fazla maaş alıyorduk

Emekli Fayat Uğur, ‘’2008 yılında 
emeklilerin taban ücretleriyle 
oynandı. Oynanmasaydı emekliler, 
30-35 bin lira maaş alıyordu. Asgari 
ücret, en alt geçim demek. Geçmiş 
yıllarda asgari ücretten 1,5 kat daha 
fazla maaş alıyorduk, şimdi ise asgari 
ücretinde altında maaş alıyoruz. 
Kazanç olmazsa yaşam şartları 
nasıl olur? Diyanet Başkanı bile 

emekliye fitre düşer diyor. Dolayısıyla 
emeklileri, fitreye mahkum ettiler’’ 
tespitini yaptı. 

Ramazan bayramı 
buruk geçti

Emekli Mehmet Emin Delal, 
‘’Ramazan Bayramı buruk geçti. 
Geçmiş dönemlerde asgari ücretten 
fazla maaş alıyorduk. Günümüzde 35 
bin lira maaş almamız gerekirken, 14 
bin 500 lira alıyoruz. Bunu da bile bile 
yaptılar. Emeklileri sefalete mahkum 
ettiler. Her güne zamlarla uyanıyoruz’’ 
eleştirisini yaptı. Haber Merkezi 

Emekliyi fitreye muhtaç hale getirdiler

Aşağıda Mart ayındaki iş 
cinayetlerinin işkollarına, 
nedenlerine, yaşlara, şehirlere 
göre dağılımını ve ölen işçilerin 
isimlerini paylaşıyoruz…

İSİG raporunda, “Mart ayında 
Türkiye’nin 52 şehrinde ve 
yurtdışında beş ülkede (kısa vadeli 
çalışmak için gidilen veya Türkiye 
menşeili şirketlerde çalışan) iş 
cinayeti gerçekleştiğini tespit ettik:

13 ölüm Hatay’da; 11 ölüm 
İstanbul’da; 8 ölüm Sakarya’da; 7 
ölüm Bursa’da; 5’er ölüm Ankara, 
Antalya, İzmir ve Osmaniye’de; 
4’er ölüm Aydın, Burdur ve 
Manisa’da; 3’er ölüm Adıyaman, 
Balıkesir, Edirne, Gaziantep, 
Kayseri, Mardin, Muğla, 
Zonguldak ve Irak’ta; 2’şer ölüm 
Adana, Afyon, Diyarbakır, Düzce, 
Giresun, Karaman, Kastamonu, 
Ordu, Sivas ve Yalova’da; 1’er ölüm 
Ağrı, Aksaray, Amasya, Ardahan, 
Batman, Bilecik, Elazığ, Erzurum, 
Isparta, Kahramanmaraş, Kars, 
Kırıkkale, Konya, Kütahya, 
Malatya, Mersin, Samsun, Siirt, 
Sinop, Şanlıurfa, Şırnak, Tekirdağ, 
Yozgat, Almanya, Kuveyt, Kuzey 
Kıbrıs ve Sırbistan’da meydana 
geldi…

Mart ayında en az 145 iş cinayeti
Yüzde 72’sini ulusal basından; 

yüzde 28’ini ise işçilerin mesai 
arkadaşları, aileleri, iş güvenliği 
uzmanları, işyeri hekimleri, 
sendikalar ve yerel basından 
öğrendiğimiz bilgilere dayanarak 
tespit ettiğimiz kadarıyla Mart 
ayında en az 145 işçi hayatını 
kaybetti. Böylece 2025 yılının ilk 
üç ayında iş cinayeti sayısı (Ocak 
178, Şubat 124, Mart 145) 447’ye 
ulaştı.

• Mart ayında inşaat, tarım, 
taşımacılık, konaklama ve metal 
işkollarındaki ölümler ilk sıralarda 
yer alıyor. İş cinayetlerine sektörel 
olarak baktığımızda ise sanayide 
46 işçi, inşaatta 38 işçi, hizmette 
33 işçi ve tarımda 28 işçi hayatını 
kaybetti.

• İnşaatlardaki ölümlerde yine 
deprem bölgesi öne çıkıyor. İnşaat 
işkolundaki 36 iş cinayetinin 15’i 
Hatay, Gaziantep, Adıyaman, 
Malatya ve Osmaniye’de meydana 
geldi.

• Havaların ısınmasıyla beraber 

tarımsal üretim ve hareketlilik 
artmaya başladı. Geçen ay 
işkolundaki ölüm sayısı 13 iken bu 
ay 28’e yükseldi.

• Geçtiğimiz yıllarda az rastlanan 
mühendis ölümleri artık her ay 
raporlarımızda yer almaya başladı. 
Mart ayında ölen mühendis sayısı 
3.

• İş cinayetlerinin nedenlerinde 
ilk sırada trafik, servis kazaları var. 
Bu ölümlerin çoğunu taşımacılık, 
inşaat ve tarım işkolundaki şoför 
ve servis araçlarındaki işçiler 
İkinci sırada tarım, inşaat ve metal 
işkollarında sıkça görülen ezilme 
ve göçükler yer alıyor. Üçüncü 
sırada ise esas olarak inşaatlarda 
görülen yüksekten düşmeler yer 
alıyor.

• İş cinayetlerinde ölenlerin 7’si 
kadın işçiydi. Kadınlar tarım, 
eğitim, büro, konaklama ve genel 
işler işkollarında çalışıyordu.

• Mart ayında 6 çocuk işçi 
hayatını kaybetti. Hatay 
Antakya’da inşaat işçilerini taşıyan 
servisin kaza yapması sonucu 
hayatını kaybeden yedi işçinin 
üçü çocuktu. Yine bir inşaat işçisi, 
bir sporcu ve bir lokanta işçisi 
çocuğun ölümü kayıtlarımızda yer 
alıyor.

• Bu ay ölen işçilerin neredeyse 
dörtte biri 18-25 yaş arasında 
çalışan gençlerden oluşuyor. Genç 
işçiler; yoksulluk, güvencesiz 
işçilik, şiddet, geleceksizlik ve iş 
cinayetleri cenderesi altındalar. 
Özellikle AKP döneminde hayata 
geçirilen tarım, sanayi, eğitim 
ve sosyal politikalar gençlerin 
geleceğini ellerinden aldı ve 
sermaye için ucuz işgücü haline 
getirdi.

• Mart ayında 4 göçmen işçi 
(ikisi Azerbaycanlı, biri Pakistanlı, 
biri Türkmenistanlı) hayatını 
kaybetti. Göçmen işçiler tarım, 
ticaret, inşaat ve taşımacılık 
işkollarında çalışıyordu.

• Ölen işçilerin 2’si (yüzde 1,4) 
sendika üyesi, 143’ü (yüzde 98,6) 
sendikasız. Sendikalı işçiler kimya 
ve sağlık işkollarında çalışıyordu.

• İş cinayetleri Büyükşehirlerde 
yoğunlaşıyor. Hatay, İstanbul, 
Sakarya, Bursa, Ankara, Antalya 
ve İzmir’de yoğunlaşıyor” denildi. 
Haber Merkezi

Antep’te 3 işçi yaşamını yitirdi

CHP Grup Başkanvekili Gökhan 
Günaydın, milletvekilleri, 
Cumhurbaşkanı ve yardımcıları, 
bakanlar ve yardımcılarının 
siyasete girmeden 5 yıl önceki mal 
varlıklarının MASAK tarafından 
raporlanması ve söz konusu kişilerin 
her yıl mal beyanında bulunarak 
yayınlanmasını düzenleyen kanun 
teklifi verdi.

CHP Grup Başkanvekili Gökhan 
Günaydın, TBMM Başkanlığı'na 
sunduğu kanun teklifi ile 
milletvekilleri, Cumhurbaşkanı 
ve yardımcıları, bakanlar ve 
yardımcılarının siyasete girmeden 5 
yıl önceki mal varlıklarının MASAK 

tarafından raporlanması ve her yıl 
güncellenmesini talep etti.

Günaydın, şu ifadelere yer verdi:
"Türkiye’de yargının 

araçsallaştırıldığı ve idari- 
adli denetimin açık biçimde 
siyasileştirildiği dönemde, yolsuzluk 
ekonomisi gelir dağılımını daha 
da bozmuş, açlık sınırı altında 
yaşayan yurttaşlarımızın sayısı 
30 milyonu aşmıştır. Yolsuzluk 
sürecinin siyasi temeli konusunda 
toplumda tam bir görüş birliği 
olduğu açıktır. Verdiğimiz kanun 
teklifi ile siyasette yer alan tüm 
aktörlerin, mal varlığındaki 
değişimin etkin ve saydam biçimde, 

uzman kuruluşların da katkılarıyla 
izlenmesi, denetlenmesi ve 
kamuoyu sorgulamasına açılması 
amaçlanmaktadır."

Günaydın kanun teklifinin 
gerekçelerine ilişkin ise şu ifadelere 
yer verdi: "Bu çerçevede; mal 
bildiriminde bulunulması, Rüşvet 
Ve Yolsuzluklarla Mücadele Kanunu 
kapsamına Cumhurbaşkanlarının 
ve bakan yardımcılarının da dahil 
edilmesi, Cumhurbaşkanlarının, 
milletvekillerinin, cumhurbaşkanı 
yardımcılarının, bakanların ve bakan 
yardımcılarının eşi ve çocukları dahil 
olmak üzere, göreve gelmeden önceki 
son 10’uncu ve 5’inci yıl sonu mal 

varlıklarının MASAK tarafından 
saptanarak raporlaştırılması, 
halen her 5 yılda bir yapılan mal 
bildirimlerini her yıl yenilenmesi ve 
geçmişten bu yana MASAK saptaması 
ve şahsi bildirim niteliğindeki tüm 
mal varlığı bildirimlerinin, siyasi 
aktörün niteliğine göre TBMM 
Başkanlığı ve Cumhurbaşkanlığı 
resmi internet sitesinde yayımlanarak 
kamuoyu bilgisi ve denetimine 
açılması, geliriyle orantılı olmayan 
mal tüm varlığı artışlarının, 
istisnasız ve ayrımsız olacak 
şekilde araştırılması, idari-adli 
denetim süreçlerine konu edilmesi 
amaçlanmaktadır." Cumhuriyet

CHP'den kanun teklifi: 'Siyasetçilerin malvarlığındaki değişim denetlenmeli'


